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In het streven naar meer samenwerking verzorgden wij op vrijdag 3 maart een rasbespreking 
bij de EZHSV, waarbij onze leden ook welkom waren.  
Het werd een geslaagde avond, Freddie Weber en Simon Visser gaven een presentatie over 

de Spaanse rassen.                                                                                                                                   
Simon nam het algemene gedeelte voor zijn 
rekening en Freddie besprak de Gorguero, ze 
hadden ook een aantal mooie duiven 
meegenomen, we weten nu alles over ‘’De hoed 
en de kraag’’ 
Het was een druk weekend want de volgende 
twee dagen stonden we met de verkoopstand 
Het was er op zaterdag gigantisch druk en we 

hadden lekker veel mensen in de stand, veel Engelsen en Schotten die wat duiven kochten.                                                                                 
We verkochten voor 14 leden de duiven en de provisie leverde de clubkas ruim €200,-- op. 
Volgend jaar gaan we ons wel meer op promotie en bieden we ook geen Tilduiven meer aan 
en houden we het bij de Spaanse Kroppers. 
Op 21 april was het weer tijd voor onze A.L.V. die met ruim 50 man goed bezocht was, er 
werden tal van zaken besproken. 
Zoals de aanpassingen in de verschillende 
ras standaards, ons voorstel voor de 
loskoppeling, fokkerskaart van het KD-
magazine en de verplaatsing van de SIS 
clubdag. 
De veiling van de duiven en de 
duivenbonnen ging ook lekker en veel 
duiven wisselden van eigenaar, maar 
binnenkort kunnen jullie hier alles over lezen 
in het verslag van de A.L.V. op deze site. 
In mei waren we ook met een stand aanwezig op Animal Event in attractiepark ‘’De Beekse 
Bergen’’. 
Een evenement waar in drie dagen 34.500 bezoekers op afkomen, voor ons een mooie 
gelegenheid om de duivenhobby te promoten bij een nieuwe doelgroep. 
We hadden veel aanloop in de stand en na afloop blaren op onze tong van het praten over 
en het uitleggen van het ‘’hoe en wat’ ’van onze duiven. 
Zondag kregen we hulp van Tom Iterson die op het Boerderijplein uitleg over onze duiven en 

de Gaditano in het bijzonder, mocht geven 
en dit deed alsof het zijn dagelijkse werk 
was. 
Het waren drie gezellige maar vermoeiende 
dagen en of het nieuwe leden oplevert 
moeten we maar afwachten maar we 
hebben de duiven hobby wel aan een ander 
publiek kunnen presenteren.  
                                                                            
Klik onderaan voor volgende pagina. 



De keuring voor het Allround Kampioenschap bij mij thuis is ook weer achter de rug, mijn 
twee ingeschreven doffers deden het 
redelijk, maar niet top, hetgeen de strenge 
waarnemers (Ton Roos en Arie de Ruijter) 
niet ontging. 
Deze doffers waren eigenlijk nog niet klaar, 
maar ik had haast, daar ik i.v.m. de bouw 
van een nieuw duivenhok mijn bestaande 
hokken wilde gaan slopen. 
Het gaat dit jaar toch wat stroperig met het 
Allround Kampioenschap, we hebben deze 
keer veel deelnemers die hun keuring om 

allerlei redenen verzetten naar later in het seizoen. Dat neemt niet weg dat we er wel 
aankomen, dus blijven trainen, keep them flying! 
Bas Mullekes.    
 
 
  

 
 


